
Til Kris�an Overby

Bo Vest

den 10. maj 2013

Hej Kris�an 

 På GAB møde i går havde vi følgende drø%elser, vi ønsker at få klarhed over og oplyst om på næste HPU.

Vi ønsker info og tegninger over D1 huse, idet vi er forundret over at de er noget højere end vi forventede, 

og deres udseende er ændret bl.a. ved vinduer? Højden afstedkommer skygge for de nærliggende huse 

bl.a. i Sten?

D2 husene har Sten Søndergård og en beboer ha% dialog med dig om, og om manglende informa�on osv. 

De/e ønsker vi også op på HPU.

Vi har bemærket at der er kommet jernplader op og betonelementer i Øster? Vi ønsker redegørelse for 

hvad planen er der og hvornår man har tænkt sig at gå i gang med D2 huse?

Vi har fået forståelse af at Øster skal genhuses ca. december 2023, men er det den endelige plan? og hvad 

skal der ske med de beboere der bor i rækkehusene i Øster, når der skal nedrives foran dem, for at gøre 

plads �l D2 huse i forhold �l �dsplan?

Trapperne med den forkerte bredde i Skrænt, ønsker vi en redegørelse for, økonomisk hvis de bliver 

udski%et og hvor er sagen nu?  

Jeg skulle sæ/e plakater om havemøde den 30 maj vil I sende aflevere dem?

Jeg vil foreslå at landskabsarkitekten fremviser planerne for haverne e%er renoveringen på mødet. Der må 

være sket ændringer? Jeg hører først at der nu ikke må være træer i haven og dere%er er der så sat 2 træer 

i Skrænt 1? 

De bedste hilsner 

Birthe Y. Nielsen 

Gab



Emne: Re: opfølgning på Gab møde /HPU

Fra: "Birthe Y.Nielsen" <birtyn57@gmail.com>

Dato: 22-05-2023 16:39

Til: "kmo@post3.tele.dk" <kmo@post3.tele.dk>

Birthe Y. Nielsen

Email: birtyn57@gmail.com

Tlf: 2674 8350

Den 10. maj 2023 kl. 14.23 skrev Kris7an Overby <kro@bo-vest.dk>:

Hej Birthe

På GAB møde i går havde vi følgende drø:elser, vi ønsker at få klarhed over og oplyst om på næste HPU.

Jeg medtager på næste HPU. Der går jo dog noget 7d inden næste møde, så jeg har svaret nedenfor.

Vi ønsker info og tegninger over D1 huse, idet vi er forundret over at de er noget højere end vi forventede, og

deres udseende er ændret bl.a. ved vinduer? Højden afstedkommer skygge for de nærliggende huse bl.a. i

Sten?

D-boligernes udformning er blandt andet behandlet på HPU 60. Her kan højderne ses af bilagsmaterialet.

Angående D-boligernes højde indgik der på infomødet d. 27 august 2020. I præsenta7onsmaterialet fremgår

der snit for alle områder hvor der indplaceres D-boliger.

hCps://www.galgebakken-renovering.dk/nyheder-fra-helhedsplanen/2020/8/informa7onsmoede-forud-for-

urafstemning-om-d2-boliger/

Materialet har været 7lgængeligt på hjemmesiden siden 31/8/20 og har ikke givet anledning 7l kommentarer.

På renoveringshjemmesiden fremgår der også tegninger af prøveboligen med højder:

hCps://www.galgebakken-renovering.dk/download-dokumenter/notater-og-dokumenter/

D2 husene har Sten Søndergård og en beboer ha: dialog med dig om, og om manglende informa7on osv. DeCe

ønsker vi også op på HPU.

Vi udarbejder en besvarelse 7l beboeren og kigger på om renoveringshjemmesiden kan opdateres, så der kan

findes svar på de s7llede spørgsmål der.

Vi har bemærket at der er kommet jernplader op og betonelementer i Øster? Vi ønsker redegørelse for hvad

planen er der og hvornår man har tænkt sig at gå i gang med D2 huse?

Vi har fået forståelse af at Øster skal genhuses ca. december 2023, men er det den endelige plan? og hvad skal

der ske med de beboere der bor i rækkehusene i Øster, når der skal nedrives foran dem, for at gøre plads 7l D2

huse i forhold 7l 7dsplan?

Jernpladerne er ind7l videre det eneste der er etableret af byggepladsen 7l D2 boligerne. Der lukkes for strøm

og vand d. 29/5. Selve nedrivningsarbejderne opstartes i uge 24, men der startes med nedrivning af nummer 3.

Nummer 5 rives ned dere:er.

Berit er i dialog med beboerne i Skrænt 7. Der er kun beboere i 5 ud af 8 boliger. Det er en forudsætning at rive

skure ned for at skabe plads nok 7l byggepladsen. Langs boligerne etableres en 1,5 meter bred s7, med

pladehegn mod byggepladsen. Beboerne vil få s7llet en individuel container 7l rådighed som erstatning for

deres skur. Alterna7vt kan de også modtage genhusning allerede nu. Eller de kan få en både og løsning, hvis de

gerne vil have bedre 7d før flytning.
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Trapperne med den forkerte bredde i Skrænt, ønsker vi en redegørelse for, økonomisk hvis de bliver udski:et

og hvor er sagen nu? 

Det medtager vi på næste HPU.

Jeg skulle sæCe plakater om havemøde den 30 maj vil I sende aflevere dem?

S7ne fremsender materiale.

Jeg vil foreslå at landskabsarkitekten fremviser planerne for haverne e:er renoveringen på mødet. Der må

være sket ændringer? Jeg hører først at der nu ikke må være træer i haven og dere:er er der så sat 2 træer i

Skrænt 1?

Rådgiver orienteres om ønsket.

Med venlig hilsen

Kris�an Overby

Seniorprojektleder

Sta7onsparken 37

2600 Glostrup

Mobil: +45 6035 2618

www.bo-vest.dk / Linkedin

Fra: Birthe y. Nielsen <birtyn57@gmail.com>

Sendt: 10. maj 2023 10:57

Til: Kris7an Overby <kro@bo-vest.dk>

Emne: opfølgning på Gab møde /HPU

Hej Kris7an 

lidt opfølgning 7l næste HPU  fra GAB mødet og mig 

Hilsen fra Birthe
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